
 
 

 

          
 
 

 
 

Dagsorden / Referat   

Bestyrelsesmøde den 9. november 2023 – kl. 17.00 
 

Deltagere:   
Bestyrelsesmedlemmer: Morten (Formand) – Bjarne Boe (Næstformand) - Gunner (Kasserer og 

Havnekontor) - Søren (Bestyrelsesmedlem) – Jan (Bestyrelsesmedlem) 

Bestyrelse suppleant: Pia er første suppleant og Per er anden suppleant  

Sekretær: Jette   

Fraværende: Ingen 

 
Referatet er skrevet ind med rødt 
 
Bestyrelsesmødet er to-delt, først afholdes møde med udvalgsformændene, herefter afholdes et 
ordinært bestyrelsesmøde. 

1. Status fra udvalgene 

• Hans / Brosamarbejdet 

o Se ”brev” fra Hans i slutningen af referatet 

• Lasse / Broholdet 

o Starter arbejdet allerede i december. Der bliver forhåbentlig lagt 
Fiberplader ud i stedet for træ på nogle broer, som et forsøg. Kommunen 
har godkendt forsøget. 

o Der mangler brobisser på holdet, så alle der har lyst er meget velkomne til 
at melde sig til. 

• Britta / Festudvalget  
o Standerstrygning afholdt med ca. 75 deltagere.  

• Jørn / Futte udvalget 
o Sidste skraldetur er gennemført. I weekenden hentes søfyr hjem. Futte 

bliver i vandet vinteren over. Ikke udsigt til reperationer. Meningen er at 
broholdet kan benytte futte til vinterarbejdet. 

• Gunner / Havnen 
o En af havneassistenterne stopper pr. 1 januar.  I stedet tager bestyrelses-

medlemmerne arbejdet på skift sammen med de 2 havneassistenter. 
o Tilgang på 63 medlemmer i år.  

 
 
 
 



 
 

 

 
 
 
 
 

• Karin / Hus- og Plads udvalget 

o Er lukket ned for sæsonen. Der er kommet 3 nye ansigter på holdet i år. 

Der er afholdt juleafslutning på hotellet. Skimming hus bliver julepyntet 

søndag d.19/11. Det bliver endnu mere lysudsmykning i år. 

• Jes / Redaktionsudvalget  

• Lasse / Sikkerhed 

• Per / Supportudvalget 

o Tagrender og skotrender er blevet renset.  

Herefter kun bestyrelsen og suppleanter 

2. Gennemgang af sidste mødes referat 

3. Havnen 

• GD/Miljøafdeling i Skanderborg kommune har godkendt vores forsøg med 

fiberbelægning på broerne.  

4. Er sidste måneds opgaver løst. 

• Ja  

5. Korrespondancer til og fra Ry Bådlaug / Ry Marina siden sidste møde: 

• Se ”Havnen” 

6. Punkter til drøftelse og evt. beslutning: 

• GD og MD/referat fra div møder vedr. bådhal på Skimminghøj og anvendelse af 
vores slæbested og evt. etablering af vaskeplads. 

o Marinaen kommer ikke umiddelbart til at putte penge i projektet. 
o Når byggeriet går i gang, skal Marinaen tage stilling til strømstanderne på 

vinterpladsen. 
o Bestyrelsen planlægger at gå aktivt ind i diskussionen / arbejdet med 

kommunen omkring autocamperpladserne: administration, strøm, 
pladsforhold, perioder på året osv. 

• GD og MD/skal vi fremover tænke anderledes i forhold til vinterpladsen på 

Skimminghøj. Skal Bådlauget være mere involveret i optag af både og placering på 

vinterpladsen.  Skal Bålauget beregne en mindre indtægt i forbindelse med 

Vinterpladsen.  

o Punktet blev talt grundigt igennem og tages op igen, når og hvis 
vaskepladsen bliver etableret 

7. Evaluering af arrangementer og planlægning af kommende 
o Dejligt fremmøde til standerstrygning.  
o Ca. 60 deltagere i Mandemad – en rigtig god aften. 

 



 
 

 

 

 

 

 

• GD/skal vi genoverveje dato for ”standerhejsning”  

o Standerhejsning flyttes til den 7. april kl. 10 med efterfølgende 

medlemsmøde, hvor selve havnen og broerne skal drøftes. 

• Der er møde i Brosamarbejdet 

8. Kommende måneds opgaver 

• GD/mail der udsendes i starten af december til alle medlemmer. Vedlagt som bilag 

til mødet.  

9. Bevillings- og beslutningssager 

• GD/Nye hynder til klubhuset betales med ½ delen nu og ½ delen den 29. januar 

2024.  

• GD fremlagde forskellige prøver på fiber-brobelægninger. Det besluttes at der som 

forsøg købes belægning til 30m bro + sidevingerne på bro E 

10. Bordet rundt / Evt.   

• Søren – arbejder stadig på solcelleprojektet. 

• Jan – ikke noget nyt. 

• Pia – havde taget billede af en ”stander-strøms-lås” til inspiration. 

11. Næste møder: 

• 14. december 2023 kl. 18.00 

12. Godkendelse af referat 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kære alle 

 

Hermed en kort opdatering fra Brosamarbejdet.  

 

Brosyn:  

Vi har i sidste måned afholdt brosyn, og afventer lige nu priser fra Chr. Anlæg. Jeg vedhæfter 

Brosynsrapporten. Bemærk de rød, gul og grønne farver. Vi forsøger at lave en fremskrivning af 

broernes tilstand og dermed skabe et overblik over hvad vi skal have lavet her og nu, og hvordan vi 

forventer fremtiden ser ud.  

 

Bro 1: 

Efter aftale med kommunen nedlægger vi Bro 1, hvilket betyder vi tager vores skilt af. Det er ikke 

hensigtsmæssigt at vi bruger den da pladsen er for trang set i forhold til de øvrige pladser der er 

placeret i umiddelbar nærhed. 

 

Ludvigslyst: 

Bemærk også at Hjejlebroen ved Ludvigslyst skal renoveres, har har vi en bro der er monteret "på 

siden" af den store bro. Her skal vi lave noget nyt når hovedbroen er renoveret. Der er ikke nogen 

tidsplan for projektet som Silkeborg Kommune skal drive.  

 

Naturstyrelsen:  

Efter aftale med Naturstyrelsen, får vi udleveret 16 jordankre til fæstning af bord/bænke sæt. Dette 

arbejde udføres i foråret 2024 af os selv.  

 

I sidste måned var der møde i NTS brugerråd, Erik Bjerg repræsenterede Brosamarbejdet. Det 

eneste punkt der umiddelbart var interessant var isætningssteder. Jeg har vedhæftet referat fra 

mødet. Uagtet en del af emnerne ikke hidrører os, mener jeg det er vigtigt at vi er en del af 

Brugerrådet, og derudover er vi af NST blevet bedt at at være en del af Brugerrådet. Emnerne 

kredser ofte om det vand vi sejler på og hvor vi har vores broer, og min egen erfaring er at vi ved at 

holde disse kontakter kan være med til at spille os aktivt på banen og hjælpe med at finde 

konstruktive løsninger.  

 

Gudenåkommiteen:  

Jeg vil også benytte muligheden for at sige tak til Arne og Ejlert for deres deltagelse i møder ved 

Gudenåkomiteens møder, hvor info om vores broer og fastliggere har været oppe at vende. Det 

bliver spændende at se hvor vi kan lande disse sager.  

 

Efterårsmøde i Brosamarbejdet: 

D. 22.11 har vi efterårsmøde som holdes i SSK. Jeg skal bede jer sende input fra baglandet via jeres 

respektive repræsentanter i Brosamarbejdets bestyrelse. Efter mødet udarbejdes et referat inkl. 

regnskab som deles med jer alle. 

 

Mvh Hans 



 
 

 

 

 


